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Abstract (en)
[origin: CN109944024A] The invention relates to a spraying unit (13), which is used to spray spraying fog into the washing roller of a washing
machine (1). In order to reduce the cost for maintaining the washing machine (1)and simplify the maintenance operation, the spraying unit (13)
comprises a holding unit (25), which is connected to a support plate (2) of the washing machine; and a nozzle unit (26) that can be nondestructively
released from the holding unit (25). The nozzle unit (26) comprises a nozzle section (36) provided with at least one nozzle opening (37). A moving
outline (38) is formed on the peripheryof the nozzle section.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Sprüheinheit (13) zum Einsprühen eines Sprühnebels in eine Wäschetrommel eines Wäschebehandlungsgeräts (1).
Um einen Aufwand zur Wartung des Wäschebehandlungsgeräts (1) zu vereinfachen und zu reduzieren, weist die Sprüheinheit (13) eine mit
einem Lagerschild (2) des Wäschebehandlungsgeräts (1) verbindbare Halteeinheit (25) und eine zerstörungsfrei lösbar mit der Halteeinheit (25)
verbundene Düseneinheit (26) auf, wobei die Düseneinheit (26) einen Düsenabschnitt (36) mit wenigstens einer Düsenöffnung (37) aufweist, an
dessen Außenmantelfläche eine Mitnehmerkontur (38) ausgebildet ist.
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